
KYE 7/2023 Edustajiston kokous

Aika: Keskiviikko 22.11.2023 at 17.00

Paikka: T004, Ekonominaukio 1, 02150 Otaniemi

Läsnä Aino Piipponen kokouksen äänivallaton puheenjohtaja
Onni Syvälahti kokouksen äänivallaton varapuheenjohtaja

Weixin Niemi edustajiston jäsen
Mikael Blinnikka edustajiston jäsen, kohdasta 12 eteenpäin
Sanni Lappalainen edustajiston jäsen
Kasper Palmqvist edustajiston jäsen
Lammi Otso edustajiston jäsen
Topi Hukkanen edustajiston jäsen
Elina Rauvala edustajiston jäsen, kohdasta 5 eteenpäin
Saara Oksanen edustajiston jäsen
Niko Ylä-Poikelus edustajiston jäsen
Topias Turppa edustajiston varajäsen
Janina Juuvinmaa edustajiston varajäsen
Tuomas Takanen edustajiston varajäsen
Toni Niemi edustajiston varajäsen, kohdasta 8 eteenpäin
Henri Ailinpieti edustajiston varajäsen
Eemeli Paunonen edustajiston varajäsen
Verneri Suomela edustajiston varajäsen

Lisäksi KY ry:n hallituksen jäseniä
KY ry:n työntekijöitä
KY ry:n jäseniä

Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri
Arttu Lääkkölä säätiön asiamies

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous kello 17:05.

- Siirretty kokoushuoneeseen U006
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2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistat julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 15.11.2023 ja toimitetuiksi

samana päivänä kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.

3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten ja eronneiden toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Marko Voutilainen, Helmi

Nuortimo, Jatta Saari, Kim Jokinen, Roosa Savola ja Tero Karesniemi ovat näistä syistä

esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

Edustajiston jäsen Kainulainen on ilmoittanut erostaan valmistuttuaan kauppakorkeasta.

Edustajisto onnittelee Kainulaista, ja ottaa eroilmoituksen vastaan.

3.2 Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 2). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 2).

Todettiin esteen ilmoittaneet.
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3.3 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 13 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (LIITE 2).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

3.4. Puhe- ja läsnäolo-oikeudet

Esitetään, että myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus KY-säätiöön hakeneelle Edvin

Ingmanille sekä paneelinvetäjälle Olli Kangas.

4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Palmqvist ja Lammi ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Turppa ja Takanen. Pöytäkirjantarkastajat toimivat samalla ääntenlaskijoiden
varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 3).

Edustajiston jäsen Rauvala saapui ajassa 17:11.

6. ILMOITUSASIAT

Edustaja Lammi ilmoitti, että edustaja Palmqvistilla on syntymäpäivä. Edustajisto

onnittelee edustaja Palmqvistia.
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7. KY-SÄÄTIÖN ASIANTUNTIJAJÄSENTEN VALINTA

KY-säätiön puheenjohtaja Voutilainen esitteli asian. Voutilainen kertoi, että yksi KY-säätiön

asiantuntijajäsen päättää kautensa KY-säätiön hallituksessa vuoden lopussa. Voutilainen

kiittää Petri Ala-Härköstä kuluneiden vuosien työstä KY-säätiön hyväksi. Voutilainen esitti,

että valitaan KY-säätiön uudeksi asiantuntijajäseneksi Antti Huotari, sekä toiselle

kolmivuotiskaudelle Ira van der Pals.

Päätettiin valita esityksen mukaisesti KY-säätiön hallituksen asiantuntijajäseneksi Antti

Huotari, sekä Ira van der Pals jatkokaudelle asiantuntijajäsenenä.

8. KY-SÄÄTIÖN PUHEENJOHTAJAN VALINTA

Edustajiston puheenjohtaja Piipponen jääväsi itsensä kokouskohdan ajaksi.

Varapuheenjohtaja Syvälahti asettui puheenjohtajaksi kohdan 8 ajaksi.

Edustajisto oli etukäteen saanut Aino Piipposen hakemuksen KY-säätiön hallituksen

puheenjohtajaksi vuodelle 2024. Edustajistoa muistutettiin, että tässä vaiheessa voi vielä

osoittaa kiinnostuksensa hakea paikkaa. Puheenjohtaja Syvälahti sulki ehdokasasettelun.

KY-säätiön puheenjohtaja Voutilainen esitteli KY-säätiön puheenjohtajapaneelin vetäjän

Olli Kangaksen. Kangas esittäytyi edustajistolle. Edustaja Toni Niemi saapui ajassa 17:24.

Piipponen esitteli itsensä ja paneelinvetäjä Kangas esitti hänelle ennalta valmisteltuja

kysymyksiä.

Päätettiin valita Aino Piipponen KY-säätiön puheenjohtajaksi vuodelle 2024. Piipponen piti

puheen.
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9. KY-SÄÄTIÖN HALLITUKSEN OPISKELIJAJÄSENTEN VALINTA

Piipponen palasi kokouksen puheenjohtajaksi.

Edustajat Weixin Niemi ja Verneri Suomela jääväsivät itsensä kokouskohdan 9 ajaksi.

Edustajisto oli etukäteen saanut Edvin Ingmanin, Meeri Korpin, Verneri Suomelan ja Weixin

Niemen hakemukset KY-säätiön hallituksen jäseniksi vuodelle 2024. Puheenjohtaja

Piipponen kertoi, että hallitukseen valitaan 2 opiskelijajäsentä 2 vuoden kaudeksi.

Puheenjohtaja Piipponen sulki ehdokasasettelun.

Paneelinvetäjä Olli Kangas pyysi ehdokkaita yksitellen esittelemään itsensä sekä esitti

heille ennalta valmisteltuja kysymyksiä. Myös edustajisto esitti ehdokkaille omia

kysymyksiään. Edustajiston varapuheenjohtaja Syvälahti esitteli äänestysprosessin.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 19:00. Palattiin kokoustauolta ajassa 19:10. Kokoustauon

jälkeen tilaan palasivat äänioikeudelliset edaattorit, edustajiston puheenjohtaja,

edustajiston varapuheenjohtaja ja toiminnanjohtaja. Suoritettiin nimenhuuto, ja edustajat

olivat paikalla samalla vahvuudella kuin kokouksen alussa. Kaikki neljä ehdokasta

asetettiin ehdolle ja heitä sai äänestää. Siirryttiin äänestämään.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 19:30. Kokoustauon aikana ääntenlaskijat jäivät

kokoustilaan laskemaan annetut äänet ja muut kokouksen osanottajat poistuivat tilasta.
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Palattiin kokoustauolta ajassa 19:39. Ääntenlaskijat julistivat äänestystuloksen.

Annettuja ääniä: 13 kokonaista ja 13 puolikasta

Hyväksyttyjä ääniä: 13 kokonaista ja 13 puolikasta

Ingman: 4

Korpi: 5,5

Suomela: 1

Niemi: 9

Päätettiin valita KY-säätiön hallitukseen Weixin Niemi ja Meeri Korpi.

10. TOIMISTON KUULUMISET

Edustaja Weixin Niemi palasi kokousvahvuuteen. Edustaja Juuvinmaa poistui ajassa 19:43.

Hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 4). Edustaja Lappalainen kysyi,

millaisessa suuruusluokassa varainkeruuta tehdään. Hallituksen talousvastaava Lehtinen

vastasi, että varainkeruun tavoitteena on kuusi miljoonaa euroa. Edustaja Takanen kysyi,

onko vuoden 2023 aikana selvitetty mahdollisuutta sille, että KY eroaisi Suomen

Ekonomeista. Räsänen vastasi, että asiaa on selvitetty, ja tätä tulee tarkastella

paikallisyhdistyksen tasolla. Edustaja Ylä-Poikelus kommentoi, että jo vuonna 2021 n

mietitty Helsingin Ekonomien ja KY:n yhteisen linjan olemassaoloa, ja että toimenpiteiden

selvittämistä kannattaa jatkaa. Edustaja Oksanen kysyi, miten

Kylteripuheenjohtajaverkoston kautta siirtyy informaatio, ja puheenohtaja Räsänen

vastasi, että heille pidetään kaksipäiväinen perehdytys ja alleviivataan sitä, että KPV:lla on

ääni Ekonomeissa.

Käytiin keskustelua kansallisesta vaikuttamisesta. Merkittiin tiedoksi toimiston kuulumiset

ja niistä käyty keskustelu.
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11. TOIMINTASUUNNITELMA, 2. LÄHETEKESKUSTELU

Hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 5). Edustaja Weixin Niemi

kommentoi, että toivoo näkevänsä Ekonomeihin liittyvää asiaa seuraavassa versiossa.

Edustaja Ylä-Poikelus korosti toimintojen, “actions” ja tavoitteiden eroja.

Edustajisto toivoi näkevänsä enemmän erottelua siitä, mitä aiemmasta

toimintasuunnitelmasta on poistettu tässä seuraavan vuoden dokumentissa. Edustajisto

oli huolissaan dokumentin lyhentämisestä, ja korosti, että on tärkeää että jäsenet voivat

lukea toimintasuunnitelmaa ja ymmärtää KY:n toimintaa tätä kautta. Edustajisto toivoi

näkevänsä lisää hallituksen ajattelua dokumentin taustalla. Räsänen lupasi toimittaa lisää

materiaalia pyydetyistä teemoista.

12. TALOUSARVIO, 2. LÄHETEKESKUSTELU

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian (liite 6). Avataan asiasta keskustelu. Edustaja

Takanen kommentoi, että yrityssuhdetuottojen pienentymisen tapauksessa puhutaan

ilmeisesti nimenomaan vuosisopimuksista. Riihimäki vahvisti asian.

Edustaja Blinnikka saapui ajassa 20:40.

Järjestettiin suuntaa-antava äänestys liittyen yrityssuhteiden pienenemisen budjetointiin.

Tyhjä: 1

Sininen: 12

Punainen: 0

Edustajisto toivoi selvällä enemmistöllä, että budjetoinnissa keskitytään yrityssuhteiden

mahdollisiin tuottoihin ylimääräisen sijoitusomaisuuden nostamisen sijaan.
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13. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Ei muuta esille tulevaa asiaa.

14. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:54.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Aino Piipponen Heidi Riihimäki

Kokouksen puheenjohtaja kohdan 8 ajan

_____________________

Onni Syvälahti

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Otso Lammi Kasper Palmqvist
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